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Com repartir els diners?

Cal una visió estratègica de fins a on ha d’arribar cada element del parc 

d’edificis, de com volem que estigui el 2050
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I que estigui al CTE



Una estratègia ha de combinar objectius que no són necessàriament convergents
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Quines prioritats? 



Fins on cal arribar? 

L’òptim tècnic
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Que casa meva no em faci mal De nou, el CTE



Només aillar? 

El bioclimatisme és l’estratègia que ens baixa a terra
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La necessitat de les tres escales De nou, el CTE



Qui ho paga? 

La cultura de la subvenció
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El pasaport energètic de l’edifici



D’on traiem la informació? 

La guineu té la clau del galliner….
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De nou, el passaport energètic de l‘edifici 


